
OB OTVORITVI NOVIH
DISPANZERJEV

Občani omogočili
boljše delovne pogoje

Kratko in jedrnato: naš novi zdravstveni dom
oziroma natančneje prizidek k staremu zdrav-
stvenemu domu, je odprt. Res je sicer, da še ni
povsem opremljen, ker nekatere stvari še niso
bile dostavljene, sicer pa so novi prostori za
splošno zdravstveno varstvo že predani svojemu
namenu. Novi zdravstveni dom smo zgradili ob-
čani sami oziroma smo zanj dali precej denarja,
saj je dom zgrajen z denarjem drugega Ijubljan-
skega samoprispevka. V celoti je bilo treba od-
šteti okrog 70 milljonov dinarjev.

Novega objekta so veseli tako občani kot tudi
delavci viškega zdravstvenega doma, saj se ne
bo treba več stiskati v tesnih prostorih. Se prav^
posebno so ga ali pa ga še bodo vesele matere
majhnih in malo večjih otrok, saj je prav za
otroke v novem objektu urejenih največ prosto-
rov. Zdravstveni dom je z dograditvijo pridobil
dispanzer za predšolske in šolske otroke, di-
spanzer za pljučne bolezni, obnovljeni pa so
tudi prostori, kjer sta bila prej predšolski in
šolski dispanzer. Z dograditvijo smo v občini
pridobili 2.094 kvadratnih metrov novih in 288
kvadratnih metrov obnovljenih površin za
splošno zdravstveno varstvo. Poleg tega pa je na
novo zgrajeno tudi zaklonišče.

Podrobneje novih prostorov verjetno ni po-
trebno opisovati, saj bodo vsi tisti občani, ki v
viškem zdravstvenem domu iščejo zdravniško
pomoč zase ali za svoje najbližje, videli sami,
kaj je narejeno, mi pa lahko le povemo, da so
prostori zelo funkcionalno razporejeni, svetli,
čakalnice dovolj velike in zelo okusno oprem-
ljene. kar pa je še posebno pomembno je, da
bolni in zdravi otroci ne bodo več skupaj čakali
na zdravniško pomoč, ampak so povsem ločeni.
Tako se matere ne bodo mogle več pritoževati

in tarnati, kaj vse so njihovi zdravi otroci »sta-
knili« v zdravstvenem domu. ,

Na slovesnosti ob otvoritvi novcga objckta i/
drugega samoprispevka v naši občini je sprcgo-
voril predsednik naše občinske skupščine Vili
Belič, ki je med drugim poudaril: »Tudi gradnjo
tega objekta so spremljale razne težave, nevšeč-
nosti in zastoji, čeprav imamo s takim načinom
izgradnje objektov že dovolj izkušenj. Ob zak-
ljučku gradnje objektov iz prvega samoprispev-
ka smo zatrjevali, da smo spoznali marsikaj, da
smo se naučili mnogo in da poznamo vse težave,
ki nas lahko spremljajo pri gradnjah, vendar
temu ni tako, saj pri gradnji objektov iz drugega
samoprispevka delamo enake napake. Kasnimo
običajno z začetkom gradnje, roke izdelave pa
podaljšujemo iz meseca v mesec, ob tem pa v
mnogočem prispevamo k temu, da se stvari
draže, da je denar, ki ga solidarnostno s saqio-
prispevkom združujemo iz dneva v dan, manj
vreden. Pojavljajo se mnenja občanov, da z
zbranim denarjem ravnamo zelo neodgovorno '
in negospodarno.«

Med drugim je Vili Belič še dejal: »Če pogle-
damo potek zidav objektov drugega samopri-
spevka v naši občini sedaj, lahko sami zaključi-
mo, da so bile pripombe, ki so se širile med
našimi občani, da v drugih ljubljanskih občinah
gradijo več, kot v viški, neutemeljene. To nam
priča tudi podatek, da v vseh občinah, kjer
program samoprispevka obsega več objektov,
ne zidamo le enega objekta, ampak več naen-
krat. Za letošnje leto ostane za zidavo v naši
občini le še vzgojnovarstvena ustanova Trnovo,
ki jo bomo začeli graditi v drugi polovici letoš-
njega leta.«

MOJCA KAUČIČ

Ob letošnjem občinskem prazniku nas je obiskala delegacija
pobratene občine Lajkovac. Med bivanjem pri nas so si
ogledali Inšlitul Joief Stefan ter delovni organizaciji Igo in
Kolinska- Vinocet. V KS Vič pa so tik pred osrednjo proslavo
poimenorali eno izmed ulic v Sattnerjevem naselju, po
Lajkovcu. Predsednik lajkovške skupščine Bogoljub Markovič
je odkril napisno tablo.

Kar 92 mladih se je ob letošnjem občinskem prazniku
udeležilo že tradicionalnega pohoda, devetega po rrsti, »Po
poteh borbe in zmage«. Srcčni in zadovoljni so sroj pohod
zaključili r torek 28. aprila pred spomenikom narodnega
heroja Ljube Šercerja. po katerem se pohodna enota ludi
imenuje.

To pa je posnetek z razsiave »Prostorske rrednote v
naši občini«, ki jo je pripravil Arhitekturni muzej Slovenije v
avli kina Vič, odprl pa jo je predsednik občinske kulturne
skupnosti Boris Makovec. O pomenu tega edinstrenega
podviga temeljnih in v prostor vnešenih vrednot je spregovoril
ravnatelj tega muzeja Peter Krečič.


